

[讣告 Obituary & Mr. Haiou Zhu Memorial Fundraising]

December 27th, 2020

纽约橙郡华人协会、华人教会会员，中文学校声乐老师，男高音歌唱家朱海鸥先生因感染新冠病毒，抢救无效，于2020年12月21日病逝，享年58周岁。



朱海鸥先生祖籍江苏，因罹患糖尿病肾病，已多年无法正常工作，生前居住纽约上州 Middletown 的一家老人公寓。在其健康情况允许的条件下，仍长期坚持在中文学校开办声乐班，积极参加华人协会、华人教会的各项活动。每年的春节晚会，都为观众留下了他美妙的歌声。

朱先生与其前妻育有一子，20岁，大学在读，其前妻亦身患乳腺癌，无力处理朱先生后事。目前，朱先生的遗体仍存放在当地医院内。纽约橙郡华人协会及华人教会联合发起 Mr. Haiou Zhu Memorial Fundraising，以安葬朱海鸥先生。若有意捐款者，请支票寄 OCCA 或 OCCCC（请注明 Mr. Haiou Zhu Fund）：

Mr. Haiou Zhu, a member of the Orange County Chinese Association, New York, a vocal teacher at the Orange County Chinese School, a member of Orange County Chinese Christian Church, New York and a tenor, died on December 21, 2020, at the age of 58, after being hospitalized and unable to recover due to COVID-19. Before his death, Mr. Zhu had been living in an apartment for the elderly in Middletown, upstate New York, where he suffered from diabetic kidney disease and a kidney transplant. Mr. Zhu had lost his job for many years due to health reasons, but still insisted on holding vocal classes at Chinese schools and participating in various activities of the Orange County Chinese Christian Church when his health allowed him to do so, especially the annual Chinese New Year Gala, which left his beautiful singing voice for the audience... Mr. Zhu and his ex-wife had a son, 20 years old, who was studying in college, and his ex-wife was also suffering from breast cancer. Mr. Zhu's remains are still being stored in a local hospital. The Orange County Chinese Association, New York and the Orange County Chinese Christian Church, New York are jointly sponsoring the Mr. Haiou Zhu Memorial Fundraise for the burial of Mr. Zhu. If you would like to make a donation, please send a check to: Orange County Chinese Association (OCCA) or Orange County Chinese Christian Church (OCCCC).

1) Orange County Chinese Association (OCCA)

P. O. Box 124
Monroe, NY 10949

或者

2) Orange County Chinese Christian Church (OCCCC)

C/O Ms. Jun Tang
7 Yale Drive,
Highland Mills, NY 10930

纽约橙郡华人协会
Orange Count Chinese Association
<http://www.occanyny.org>

纽约橙郡华人基督教会
Orange County Chinese Christian Church
<http://www.occccnyny.org>